
Protokół Nr XI/07
X zwyczajnej sesji Rady Gminy Lichnowy 

odbytej dnia 22 listopada 20071%

Obrady XI zwyczajnej sesji otworzył Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy Jan 
Michalski. W posiedzeniu uczestniczyli radni obecni wg listy obecności stanowiącej 
załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu, sołtysi obecni wg listy obecności stanowiącej 
załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu oraz zaproszeni goście wg listy obecności 
stanowiącej załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.
Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy stwierdził, iż na 15 radnych obecnych jest 14 i 
rada jest prawomocna do podejmowania uchwał.

Następnie Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad:
- przywitanie zebranych,
- stwierdzenie prawomocności obrad,
- przedstawienie porządku obrad i proponowane zmiany do porządku,
- przyjęcie porządku obrad,
- przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji,
- informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy,
2. Informacja Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.
3. Interpelacje i zapytania radnych.
4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
5.Sprawozdania placówek oświatowych z działalności za rok szkolny 2006/2007.
6. Podjecie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków; motywacyjnego, 
funkcyjnego, za warunki pracy i za wysługę lat oraz niektóre inne składniki 
wynagradzania a także wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania 
dodatku mieszkaniowego.
7. Podjecie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z boisk i sal 
gimnastycznych na terenie gminy Lichnowy.
8. Podjecie uchwały w sprawie zasad korzystania z obiektów i urządzeń użyteczności 
publicznej, sposobu ustalania opłaty za ich korzystanie oraz powierzania Wójtowi Gminy 
uprawnienia do stanowienia o ich wysokości.
9. Podjecie uchwały w sprawie nieodpłatnego przyjęcia nieruchomości na mienie 
komunalne
10. Podjecie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umowy użyczenia
11. Podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf w zakresie zbiorowego zaopatrzenia 
w wodę na terenie gminy Lichnowy.
12. Podjecie uchwały w sprawie ustalenia stawek czynszu dzierżawnego
13. Podjecie uchwały w sprawie utworzenia i przystąpienia Gminy Lichnowy do 
Stowarzyszenia Gmin i Powiatu Malborskiego oraz w sprawie wyboru delegatów do tego 
Stowarzyszenia
14. Podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Sołectwa Boręty
15. Podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Sołectwa Dąbrowa
16. Podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Sołectwa Lichnowy
17. Podjecie uch wały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Sołectwa Lichnówki
18. Podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Sołectwa Lisewo Malb.
19. Podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Sołectwa Parszewo
20. Podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Sołectwa Pordenowo
21. Podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Sołectwa Starynia
22. Podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Sołectwa Szymankowo
23. Podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Sołectwa Tropiszewo
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2Ą. Podjecie uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego centralnego 
wodociągu Żuławskiego w Nowym Dworze Gdańskim.
25. Podjecie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2007r.
26. Podjecie uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na 20o8r.
27. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta na terenie gminy 
Lichnowy w 2008r.
28. Podjecie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych na 2008r.
29. Podjecie uchwały w sprawie wysokości stawki opłaty od posiadania psów, terminów 
płatności i sposobu jej poboru.
30 Wolne wnioski
31. Zamkniecie posiedzenia

Wójt Gminy Lichnowy zgłosił do porządku obrad uchwałę w sprawie uchylenia uchwały 
w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu inwestycyjnego w 2007T na budowę 
III etapu kanalizacji wsi Szymankowo oraz na zakup budynku w Borętach oraz uchylenia 
uchwały w sprawie zabezpieczenia umowy kredytu długoterminowego planowanego do 
zaciągnięcia w 2007r na budowę III etapu kanalizacji wsi Szymankowo oraz zakup 
budynku w Borętach oraz uchwałę w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy 
Lichnowy o obowiązku przedłożenia oświadczenia dotyczącego pracy lub służby w 
organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi organami w okresie od dnia 22 
lipca i944r. do dnia 31 lipca I990r. Zaproponował również wycofanie z porządku obrad 
uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z boisk i sal gimnastycznych na 
terenie gminy Lichnowy oraz uchwał w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Sołectwa 
Boręty, Dąbrowa, Lichnowy, Lichnówki, Lisewo Malb, Parszewo, Pordenowo, Starynia, 
Szymankowo, Tropiszewo.

Radni przyjęli jednogłośnie zmiany do porządku oraz nowy porządek obrad, który 
przedstawia się następująco po zamianach:

Następnie Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad:
- przywitanie zebranych,
- stwierdzenie prawomocności obrad,
- przedstawienie porządku obrad i proponowane zmiany do porządku,
- przyjęcie porządku obrad,
- przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji,
- informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy,
2. Informacja Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.
3. Interpelacje i zapytania radnych.
4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
5.Sprawozdania placówek oświatowych z działalności za rok szkolny 2006/2007. 
ó.Podjecie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków; motywacyjnego, 
funkcyjnego, za warunki pracy i za wysługę lat oraz niektóre inne składniki 
wynagradzania a także wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania 
dodatku mieszkaniowego.
7. Podjecie uchwały w sprawie zasad korzystania z obiektów i urządzeń użyteczności 
publicznej, sposobu ustalania opłaty za ich korzystanie oraz powierzania Wójtowi Gminy 
uprawnienia do stanowienia o ich wysokości.
8. Podjecie uchwały w sprawie nieodpłatnego przyjęcia nieruchomości na mienie 
komunalne
9. Podjecie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umowy użyczenia
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io. Podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf w zakresie zbiorowego zaopatrzenia 
w wodę na terenie gminy Lichnowy.
n. Podjecie uchwały w sprawie ustalenia stawek czynszu dzierżawnego
12. w sprawie utworzenia i przystąpienia Gminy Lichnowy do Stowarzyszenia Gmin i 
Powiatu Malborskiego oraz w sprawie wyboru delegatów do tego Stowarzyszenia
13. Podjecie uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego centralnego 
wodociągu Żuławskiego w Nowym Dworze Gdańskim.
14. Podjecie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2007T.
15. Podjecie uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na 20o8r.
16. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta na terenie gminy 
Lichnowy w 2008r.
17. Podjecie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych na 2008r.
18. Podjecie uchwały w sprawie wysokości stawki opłaty od posiadania psów, terminów 
płatności i sposobu jej poboru.
19. Podjecie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zaciągnięcia 
długoterminowego kredytu inwestycyjnego w 2007r na budowę III etapu kanalizacji wsi 
Szymankowo oraz na zakup budynku w Borętach oraz uchylenia uchwały w sprawie 
zabezpieczenia umowy kredytu długoterminowego planowanego do zaciągnięcia w 
2007T na budowę III etapu kanalizacji wsi Szymankowo oraz zakup budynku w 
Borętach.
20. Podjecie uchwały w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy Lichnowy o 
obowiązku przedłożenia oświadczenia dotyczącego pracy lub służby w organach 
bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi organami w okresie od dnia 22 lipca 
i944r. do dnia 31 lipca i990r
21. Wolne wnioski
22. Zamkniecie posiedzenia

W następnej części obrad Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem 
protokołu z poprzedniej sesji. Radni w głosowaniu jawnym przyjęli jednogłośnie, bez 
uwag protokół z poprzedniej sesji.

Ad. 1. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy.

P.J.Michalski: na grudniowej sesji będzie można skorzystać z usług fotograficznych. 
Dotyczy to w szczególności osób, które jeszcze nie dały zdjęć do tabla. Poza tym w dniach 
7/8 grudnia odbędzie się wyjazd na spotkanie szkoleniowe do Jastrzębiej Góry. Proszę o 
potwierdzenie uczestnictwa do środy tj. 28 grudnia br.

Ad. 2. Informacje Wójta Gminy Lichnowy z prac między sesjami.

P.Wójt: chciałbym ponownie wrócić do tematu dróg i funduszu spójności. Mówiono o 
pieniądzach unijnych, które zasypia Polskę a ludzie w to wierzą. Mi się wydaje, że jest to 
jedna wielka propaganda i oszustwo. Z obiecanych 70 mld na gminy wiejskie przypadnie 
tylko 70 min. Jednak zasady korzystania z tych pieniędzy nie są jeszcze ustalone. Jeżeli 
chodzi o fundusz spójności to miasto Malbork już dawno wycofało się z tego 
przedsięwzięcia. Będą próbowali pozyskać środki z innych źródeł. W związku z tym sami 
będziemy musieli zmagać się z kanalizacją. Jeżeli chodzi o sprawę dróg przede 
wszystkim powiatowych, na który ciągle się dyskutuje. Te ciągłe dyskusje i rozmowy nie 
przynoszą żadnych efektów. Na gminy wiejski były przeznaczone środki na remont 43 
km dróg. Jednak na ostatnim spotkaniu dowiedziałem się te środki przeznaczone są na 
cały subregion. Czyli na nasz powiat przypadną środki na remont 8 kilometrów. 
Podjęliśmy wspólna decyzje, ze będziemy interweniować u Marszałka Województwa 
Pomorskiego. Umówiliśmy się na wspólny wyjazd przedstawicieli naszego powiatu



jednak Starosta Malborski podjął decyzję i pojechał sam. Nie zastał jednak Marszałka ale 
rozmawiał z pracownikiem departamentu, który uświadomił go, że nie ma możliwości 
pozyskanie dodatkowych środków finansowych. Miasto Malbork jest teraz w trudnej 
sytuacji. Z jednej trudna sprawa szpitala z drugiej strony fatalny stan dróg. Zwrócili się 
do gmin powiatu malborskiego o pomoc finansowa z przeznaczeniem na remont dróg. 
Jeżeli będzie taka konieczność wsparcia finansowego to nie mamy innego wyjścia jak 
dołożyć się do tego zadania. Wracając do problemu mieszkanki Lisewa Malborskiego 
poruszany na poprzedniej sesji powiem, że udało mi się znaleźć mieszkanie zastępcze na 
czas remontu w AGAPPE . Odnośnie działań wojska w Lisewie Malb. to dowódca 
zobowiązał się do naprawy uszkodzonej drogi i chodnika. Wojska z tamtego terenu nie 
może wycofać ale zadeklarował, że na przyszłość nie będzie tam wprowadzał ciężkiego 
sprzętu.
Pan Wójt odczytał Zarządzenie Nrą8/ z dnia 23 października br., Nr 52 z dnia 31 
października br., Nr 53 z dnia 8 listopada br., Nr 54 z dnia 14 listopada br w sprawie 
zmian budżetu gminy.

Ad. 3. Interpelacje i zapytania radnych.

P.J.Michalski: wracając do wypowiedzi pana Wójta w sprawie dróg a dokładnie w 
sprawie zachowania Starosty Malborskiego myślę, ze możliwość pozyskania 
dodatkowych pieniędzy jest, bo one są, tylko trzeba umieć je wynegocjować. Myślę, ze to 
wójtowe powinni przejąć te inicjatywę.
P.J.Bednarek: na posiedzeniu Komisji stałych Rady Gminy dnia 15 listopada 
rozmawialiśmy z Kierownikiem Posterunku Policji na temat bezpieczeństwa na terenie 
naszej gminy. W toku rozmów zaistniała konieczność wnioskowania do Komendy 
Powiatowej Policji o zwiększenie etatów dla funkcjonariuszy bądź utworzenie 
komisariatu na terenie gminy Miłoradz, ponieważ nasza jednostka obsługuje zarówno 
teren gminy Lichnowy jak i gminy Miłoradz.
P.E.Kunkel: czy nie ma możliwości zamontowania znaku z ograniczeniem prędkości w 
Lisewie Malb.?
P.W.Nacel: wnioskuje by taki znak z ograniczeniem prędkości do 40 km/h także 
postawić w Szymankowie na ul. Głównej i Bohaterów Września i939r.
P.B.Słodkowska: uwidocznić także poprzez postawienie znaku zakręt w Lisewie Malb.
( chodzi przede wszystkim o zjazd z mostu Lisewskiego ) oraz zjazd z Gnojewa na 
Szymankowo.
P.A.Zbrzeźny: zrobimy spis samochodów przejeżdżających przez Lisewo malborskie w 
ciągu dnia. Wybierzemy delegacje która pojedzie na obrady Sesji Rady Powiatu i 
przedstawimy te dane.
P.J.Maciuński: most Lisewski ulega degradacji. Winę ponoszą przewoźnicy , którzy 
zaopatrują w opał.
P.J.Bednarek: pytanie kieruje do pani Haliny Stoduś która jest członkiem Rady 
Nadzorczej szpitala. Jak przewidywana jest przyszłość szpitala? Jak wiem niektórzy 
pracownicy nie otrzymali jeszcze wypłat wynagrodzenia za miesiąc maj. Pracownicy 
personelu uciekają ze szpitala ze względu na niskie zarobki i ogrom pracy. Czy są 
planowane jakiekolwiek inwestycje i zakup nowego sprzętu?
P.H.Stoduś: jestem w Radzie Nadzorczej Spółki i sprawy wypłat zobowiązań nie należą 
do nas tylko do Starosty. Spółka przyjęła kontrakt i rozpoczyna działalność od początku. 
Nie wiadomo czy szpital będzie w sieci, na dzień dzisiejszy prawdopodobnie nie. 
P.W.Nacel: czy zostanie zakupiony tomograf?
P.H.Stoduś: prawdopodobnie tak. Szukamy przedsiębiorców, którzy pomogą nam 
zrealizować ten zakup.
P.A.Zbrzeźny: od 1 listopada miała kursować karetka pogotowie do Lisewa Malb.

Ad. 4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania
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P.Wójt: o możliwych rozwiązaniach poinformuje na następnej sesji.

Ad. 5 Sprawozdania placówek oświatowych z działalności za rok szkolny 
2006/2007.

P.Wójt: do sprawozdań nie mam uwag. Co niepokojącego zauważyłem -  otrzymałem 
zestawienie wyników egzaminów gimnazjalnych na terenie województwa pomorskiego 
za lata 2003-2007 i przyznaje, że te analizy nie są budujące. Z pięcio stopniowej 
punktacji wynika, że do roku 2005 nasza gmina otrzymuje 1 punkt. Wniosek jest taki, że 
nastąpiło w szkołach obniżenie wyników nauczania. Chciałbym poznać wasze zdanie co 
mogło doprowadzić do pogorszenia się wyników nauczania. Ten problem powinien być 
także poddany dyskusji w szkołach.

Radni przyjęli jednogłośnie sprawozdania placówek oświatowych z działalności za rok 
szkolny 200ó/2007r. Sprawozdania stanowią załącznik nr 4,5,6 do niniejszego 
protokołu.

Ad.6 Podjecie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego 
wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków; 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy i za wysługę lat oraz 
niektóre inne składniki wynagradzania a także wysokość oraz szczegółowe 
zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli przy jednym głosie wstrzymującym 
uchwałę Nr XI/94/o7 z dnia 22.n.2007r. w sprawie ustalenia Regulaminu 
określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków; motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy i za wysługę lat oraz niektóre 
inne składniki wynagradzania a także wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania 
i wypłacania dodatku mieszkaniowego. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu.

Ad.7. Podjecie uchwały w sprawie zasad korzystania z obiektów i urządzeń 
użyteczności publicznej, sposobu ustalania opłaty za ich korzystanie oraz 
powierzania Wójtowi Gminy uprawnienia do stanowienia o ich wysokości.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie uchwałę Nr XI/95/07 z 
dnia 22.n.2007r. w sprawie zasad korzystania z obiektów i urządzeń użyteczności 
publicznej, sposobu ustalania opłaty za ich korzystanie oraz powierzania Wójtowi Gminy 
uprawnienia do stanowienia o ich wysokości. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu.

Ad.8. Podjecie uchwały w sprawie nieodpłatnego przyjęcia nieruchomości 
na mienie komunalne

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie uchwałę Nr XI/9ó/07 z 
dnia 22.n.2007r. w sprawie nieodpłatnego przyjęcia nieruchomości na mienie 
komunalne. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Ad.9. Podjecie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umowy 
użyczenia
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Radni odrzucili jednogłośnie uchwalę Nr XI/97/07 z dnia 22.H.2007T. w sprawie 
wyrażenia zgody na podpisanie umowy użyczenia. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do 
niniejszego protokołu.

Ad.io. Podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf w zakresie 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie gminy Lichnowy.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie uchwałę Nr XI/98/07 z 
dnia 22.n.2007r. w sprawie zatwierdzenia taryf w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w 
wodę na terenie gminy Lichnowy. Uchwała stanowi załącznik nr n  do niniejszego 
protokołu

Ad.ii. Podjecie uchwały w sprawie ustalenia stawek czynszu dzierżawnego

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie uchwałę Nr XI/99/07 z 
dnia 22.n.2007r. w sprawie ustalenia stawek czynszu dzierżawnego. Uchwała stanowi 
załącznik nr 12 do niniejszego protokołu

Ad. 12. Podjecie uchwały w sprawie utworzenia i przystąpienia Gminy 
Lichnowy do Stowarzyszenia Gmin i Powiatu Malborskiego oraz w sprawie 
wyboru delegatów do tego Stowarzyszenia

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie uchwałę Nr XI/ioo/07 z 
dnia 22.n.2007r. w sprawie utworzenia i przystąpienia Gminy Lichnowy do 
Stowarzyszenia Gmin i Powiatu Malborskiego oraz w sprawie wyboru delegatów do tego 
Stowarzyszenia. Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu

Ad. 13. Podjecie uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
centralnego wodociągu Żuławskiego w Nowym Dworze Gdańskim.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie uchwałę Nr XI/ioi/07 z 
dnia 22.n.2007r. w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego centralnego 
wodociągu Żuławskiego w Nowym Dworze Gdańskim. Uchwała stanowi załącznik nr 14 
do niniejszego protokołu.

Ad.14. Podjecie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2007r.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie uchwałę Nr XI/io2/o7 z 
dnia 22.n.2007r. w sprawie zmian budżetu na 2007r. Uchwała stanowi załącznik nr 15 
do niniejszego protokołu.

Ad.15. Podjecie uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od 
nieruchomości na 20o8r.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie uchwałę Nr XI/i03/07 z 
dnia 22.n.2007r. w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2008r. 
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.

Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta na 
terenie gminy Lichnowy w 20o8r.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie uchwałę Nr XI/i04/07 z 
dnia 22.n.2007r. w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta na terenie gminy 
Lichnowy w 20o8r. Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.
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Ad. 17. Podjecie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych na 
20o8r.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie uchwałę Nr XI/i05/07 z 
dnia 22.n.2007r. w sprawie podatku od środków transportowych na 2008r. Uchwała 
stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.

Ad.18. Podjecie uchwały w sprawie wysokości stawki opłaty od posiadania 
psów, terminów płatności i sposobu jej poboru.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli, przy jednym glosie przeciw uchwałę Nr 
XI/ioó/07 z dnia 22.n.2007r. w sprawie wysokości stawki opłaty od posiadania 
psów, terminów płatności i sposobu jej poboru. Uchwała stanowi załącznik nr 19 do 
niniejszego protokołu.

Ad.19. Podjecie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 
zaciągnięcia długoterminowego kredytu inwestycyjnego w 2007r na budowę 
III etapu kanalizacji wsi Szymankowo oraz na zakup budynku w Borętach 
oraz uchylenia uchwały w sprawie zabezpieczenia umowy kredytu 
długoterminowego planowanego do zaciągnięcia w 2007r na budowę III 
etapu kanalizacji wsi Szymankowo oraz zakup budynku w Borętach.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli, przy jednym głosie wstrzymującym 
uchwałę Nr XI/i07/07 z dnia 22.n.2007r. w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 
zaciągnięcia długoterminowego kredytu inwestycyjnego w 2007r na budowę III etapu 
kanalizacji wsi Szymankowo oraz na zakup budynku w Borętach oraz uchylenia uchwały 
w sprawie zabezpieczenia umowy kredytu długoterminowego planowanego do 
zaciągnięcia w 2007r na budowę III etapu kanalizacji wsi Szymankowo oraz zakup 
budynku w Borętach. Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.

Ad. 20. Podjecie uchwały w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy 
Lichnowy o obowiązku przedłożenia oświadczenia dotyczącego pracy lub 
służby w organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi organami 
w okresie od dnia 22 lipca i944r. do dnia 31 lipca i99or

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie uchwałę Nr XI/io8/07 z 
dnia 22.n.2007r. w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy Lichnowy o obowiązku 
przedłożenia oświadczenia dotyczącego pracy lub służby w organach bezpieczeństwa 
państwa lub współpracy z tymi organami w okresie od dnia 22 lipca i944r. do dnia 31 
lipca 199 or. Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.

Ad. 21 Wolne wnioski

P.S.Osińska: czy w Lichnowach powstanie plac zabaw? Mieszkańcy wnioskują o 
przeniesienie przepompowni na teren poza miejscowością i ponowne usypanie górki na 
boisku. Proszę również o usunięcie kolein na ulicy Polnej.
P.Wójt: plac zabaw powstanie w przyszłym roku. Jeżeli chodzi o przepompownie to 
planujemy monitoring. Będzie to urządzenie zabezpieczające i wykrywające wczesne 
awarie.
P.T.Kochańska: czy monitoring zda egzamin jeżeli chodzi o nieprzyjemne zapachy. 
P.Wójt: nie będę się na ten temat wypowiadał, bo nie jestem specjalista w tych 
sprawach. Na najbliższe spotkanie zaprosimy przedstawiciela z Centralnego Wodociągu 
Żuławskiego, który dokładnie wszystko państwu wyjaśni.
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P. J.Michalski: myślę, że jeżeli chodzi o przeniesienie przepompowni, to nie powinno 
być problemu jednak musimy sobie zdawać sprawę z tego, że wiąże się to z dodatkowymi 
kosztami. Zaletą tego monitoringu będzie fakt, iż będzie wcześnie informował i wykrywał 
awarię.
P.W.Nacel: w Szymankowie istnieje także monitoring - jest nim Pani Sołtys albo ja i to 
my zgłaszamy wszystkie zaistniałe awarie, średnio raz w tygodniu. Co jest przyczyna tak 
częstych awarii? Mieszkańcy wrzucają tam dosłownie wszystko, co oczywiście świadczy o 
kulturze naszego społeczeństwa. Dlatego uważam, że taki monitoring jest niezbędny.
P.Z. Puzio: bez wątpienia dla sprawnego funkcjonowanie niezbędnie jest potrzebny, by 
reakcja tych którzy te awarie usuwają była natychmiastowa. Moim zdaniem już na 
samym początku został popełniony błąd. W pierwszej kolejności powinien zostać 
opracowany projekt całej sieci i dopiero wykonany.
P.J.Bednarek: kilka miesięcy temu złożyłem wniosek o montaż znaków informujących 
o niebezpiecznych zakrętach na odcinku drogi Lichnowy - Lichnówki a tych znaków nie 
ma. Policja nawet nie zauważyła, ze ich nie ma. Przecież kodeks kamy przewiduje kary za 
niszczenie mienia. Proponuję zamontować słupki odblaskowe informujące o zakrętach 
jak znaki nie zdały egzaminu. Takie samie słupki powinny być na odcinku drogi 
Lichnowy-Trampowo.
P.A.Zbrzeźny: brak oświetlenia w Lisewie Malb. Należy także zabezpieczyć starą 
oczyszczalnie. Proszę o interwencje w sprawie drogi dojazdowej do poczty. Mieszkaniec 
Lisewa Pan Marczuk zapowiedział, że ogrodzi ten teren bo należy do niego.
P.E.Kunkel: należy utwardzić drogę w Lisewie V, tam gdzie zawraca Lisebusa. 
P.B.Graban: kierowcy Lisebusa nie jeżdżą zgodnie z przepisami.
P.J.Michalski: jak zgłosimy to do Inspektora Ruchu Drogowego to wycofa połowę 
kursów.

Ad.22. Zamkniecie posiedzenia

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zamknął w 
dniu 22.11.2007T. obrady XI zwyczajnej sesji Rady Gminy Lichnowy.

Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy

Łyczko Monika /-/ Jan Michalski
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